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Του: Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Τουρισμού

ΘΕΜΑ: «Ανάγκη εξεύρεσης άμεσης λύσης σχετικά με τη λειτουργία της
νήσου Χρυσής Λασιθίου»

Κύριε Υπουργέ,

Επιβεβλημένη κρίνεται η ανάγκη εξεύρεσης άμεσης και κοινά αποδεκτής λύσης, σχετικά
με τη λειτουργία της νήσου Χρυσής τόσο για την ασφάλεια των επισκεπτών αλλά και την
προστασία του οικοσυστήματος στο νησί. Ορθό είναι η Χρυσή να συνεχίσει να
λειτουργεί μέσα σε ένα πιο οργανωμένο πλαίσιο, έτσι ώστε και οι επιστήμονες να
μπορούν να συνεχίσουν το έργο τους για την ανάκαμψη του κεδρόδασους αλλά και οι
τουρίστες να μπορούν με ασφάλεια να επισκέπτονται αυτό το «κόσμημα» της
Μεσογείου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να μεριμνήσετε σχετικά, ώστε να προστατευτεί το οικοσύστημα του νησιού,
να υπάρξει ουσιαστική φύλαξή του με την παροχή του αναγκαίου υλικοτεχνικού
εξοπλισμού και του απαραίτητου ανθρώπινου δυναμικού, ούτως ώστε να συνεχιστεί
απρόσκοπτα η λειτουργία της Χρυσής, δίχως να επιβαρύνεται το περιβάλλον, αλλά
ταυτόχρονα να εξασφαλίζεται και η ασφάλεια των επισκεπτών;
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